

UNIVERSITY of PENNSYLVANIA



September 16, 2016

Located in historic Philadelphia, [Fox Leadership International \(FLI\)](#) is a program of the University of Pennsylvania (best known as "Penn"). Focusing mainly on China and the U.S., [FLI's primary mission](#) is to equip and empower Penn students and recent alumni for present or future roles as ethical and effective 21st century leaders who promote international peace and practice global-problem-solving.

With leading scholars and experts from across the university, and in close collaboration with Penn's 2,100-student community of Chinese national students, each year FLI sponsors dozens of research and service fellowships both in the U.S. and abroad.

FLI is especially proud of its work on eldercare in China with Penn's School of Nursing (Penn Nursing). FLI has been recognized for its previous work on [eldercare in China](#), and [Penn Nursing](#) has been still more widely recognized for its work on many different [healthcare issues in China](#).

Today, FLI in partnership with Penn Nursing is committing to a five-year research and service project on eldercare in China. The project will feature three basic components and expand existing initiatives on eldercare in China:

- 1) Sponsoring a select group of Penn faculty, staff, and students each year to visit China to attend conferences and engage in other activities relevant to understanding the demographic, financial, administrative, social, and other dimensions of eldercare in China.

Example: FLI sponsored 10 faculty and students on a spring break trip in 2016; and FLI sponsored 8 faculty and students for a 6-week program, including an intensive course on eldercare in China, in summer 2016; and several Penn Nursing senior faculty will attend eldercare-relevant nursing conferences in China in Fall 2016 and Spring 2017.

- 2) Sponsoring select Chinese national scholars, healthcare practitioners, other professionals, and students each year to visit America to explore eldercare issues with American leaders and experts and/or to explore cutting-edge approaches to caring for the aged and infirmed elderly.

Example: In Spring 2016, a delegation from China visited a Penn Nursing-affiliated eldercare facility, and spent a day hearing from and conversing with Penn-affiliated leaders and experts.

Also, in summer 2016, a faculty committee of FLI's Partnership for Effective Public Administration and Leadership (PEPAL) was dedicated to assisting Penn alumnus Mr. Chi Chen (Penn Wharton, MBA '16) and his Chinese partners including scholars at Tsinghua University and Peking University in researching and assessing a pilot non-residential eldercare program in China.

3) Promoting greater awareness of the facts about China's eldercare needs in relation to the magnificent Chinese traditions of filial piety and the strictly humanitarian dimensions of China's eldercare crisis, and doing so among both Chinese nationals and Americans, especially but not exclusively both Chinese and American college-aged students.

Example: In Spring 2016, FLI sponsored an initial gathering of Penn Chinese national students to explore and discuss eldercare in China and stimulate creative thinking about practical ways to address China's eldercare needs; and, in summer 2016, FLI participated in producing an "eldercare anthem," a song titled "**Yizhi Xiaoshun Ni**" (roughly translated "Always Be Filial Towards You"), and an accompanying video, which captures the heart or spirit of FLI's past, present, and future work on eldercare in China.

FLI is releasing the "eldercare anthem" music video *Yizhi Xiaoshun Ni* today, and it is available for further viewing at the following WeChat Public Accounts:

Danny 杜有话说



宾大 Fox 全球领导力中心



About the University of Pennsylvania School of Nursing

[The University of Pennsylvania School of Nursing](#) is one of the world's leading schools of nursing, is consistently ranked as one of the top graduate nursing schools in the United States, and is among the nation's top recipients of nursing research funding from the National Institutes of Health. Penn Nursing prepares nurse scientists and nurse leaders to meet the health needs of a global society through research, education, and practice. Follow Penn Nursing on: [Facebook](#), [Twitter](#), [LinkedIn](#), [Instagram](#) & [YouTube](#).

John J. DiIulio, Jr.
Professor of Political Science
Faculty Director, FLI
School of Arts and Sciences
University of Pennsylvania

Christine Bradway
Associate Professor of Gerontological Nursing
Non-resident Senior Fellow, FLI
School of Nursing
University of Pennsylvania

Below please find the Chinese version of the 5-year Plan:

UNIVERSITY of PENNSYLVANIA



2016 年 9 月 16 日

坐落于费城这座著名的美国历史古城，[福克斯全球领导力中心](#)（英文简称“FLI”）隶属于宾夕法尼亚大学（宾大）。以中美两国的合作交流为工作重点，[FLI 的愿景](#)是培养宾大学生及近期校友成为当今及未来兼备道德感和高执行力的 21 世纪全球领导力人才，从而促进世界和平发展、解决国际性问题。

得益于宾大优秀专家学者的支持，通过与在宾大求学的 2100 名中国学生的紧密合作，FLI 每年设立诸多研究服务奖学金以支持学生在美国和世界各地的学习和实践活动。

在 FLI 近期开展的各项工作之中，最让我们引以为豪的是 FLI 联合宾大护理学院发起了以解决中国养老问题为主题的合作项目。由于前期针对[中国养老](#)所开展的卓有成效的工作，FLI 已经备受公众关注，[宾大护理学院](#)更是因其在[中国开展的医疗保健问题](#)方面的突出成果而在国际社会享有很高的名声。

今天，FLI 与宾大护理学院郑重发布以解决中国养老问题为主题的五年研究服务项目。该研究项目包括三个部分，将扩展和延伸 FLI 在中国已开展的养老研究活动。

1) 每年选拔并资助一批宾大教授、员工和学生到中国参加大型会议、参与和中国养老人口统计学、金融学、管理学、社会学等学科的相关学术活动。

例如：2016 年春假期间 FLI 资助了 10 名教授和学生访问中国。2016 年夏天 FLI 又资助了 8 名教授和学生到中国参加为期六周的暑期项目，并深度参与了一门中国养老及老年护理课程。此外，数位宾大护理学院的杰出教授将受 FLI 资助，于 2016 年秋天和 2017 年春天到中国参加大型养老国际会议。

2) 每年选拔并资助一批中国学者、学生、医务人员以及相关专业人士拜访美国，与美国的专家学者共同交流养老问题，探讨关爱老人及赡养体弱老人的先进方法。

例如：2016 年春季，一支来自中国的高级代表团对宾大护理学院进行了访问并与宾

大的专家领导进行了深入的交流。此外，2016年夏天，FLI 下设的“高效公共管理与领导力合作计划”委员会对宾大校友（陈驰，沃顿商学院 16 届校友）及其在北京大学、清华大学的合作伙伴针对养老问题的学术研究以及在中国实施社区养老的试点项目进行了大力支持。

3) 通过中美之间，尤其是中美大学生之间的合作，推动社会对中国养老问题的重视，强调传统的孝道文化，贴合中国社会的道德观

例如：2016 年春季，FLI 发起并赞助了中国养老问题专题研讨会。会议上在宾大就读的中国学生从实际出发，为解决中国养老问题出谋划策。2016 年夏天，FLI 参与创作了一首以赞颂中国孝道为主题的歌曲《一直孝顺你》，并拍摄了歌曲 MV，以传达 FLI 一直以来并将持续致力解决中国养老问题的信念。

Danny 杜有话说



宾大 Fox 全球领导力中心



宾夕法尼亚大学护理学院简介：

[宾夕法尼亚大学护理学院](#)是全美排名第一的、世界一流的护理学院。宾大护理学院通过学术研究、教育与实践培养优秀的护理专业人才和学者，解决全球范围内的护理健康问题。欢迎关注宾大护理学院的 [Facebook](#), [Twitter](#), [LinkedIn](#), [Instagram](#) 和 [YouTube](#)。

John J. DiIulio, Jr.
政治科学教授
福克斯全球领导力中心主席
宾夕法尼亚大学文理学院

Christine Bradway
老年护理副教授
福克斯领导力中心高级研究员
宾夕法尼亚大学护理学院